
Jeg modtager ikke genvalg til bestyrelsen og udtræder af bestyrelsen før af-
holdelse af den ordinære generalforsamling begrundet i den aktuelle virussitu-

ation, der skaber store hindringer for afholdelse af den ordinære generalfor-
samling. 

 
Efter 38 års beskæftigelse med antenneforening føler jeg, at jeg har gjort min 

pligt i bestyrelsen. 
 

Det har været 38 begivenheds- og oplevelsesrige år med mange spændende 

og til tider krævende opgaver.  
 

Da jeg i 1982 marts blev valgt ind i det daværende Antenneforening Bakke-
kammen, kunne medlemmerne modtage 6 programmer. Et par danske og re-

sten tyske.  
 

Efterfølgende har der været en rivende udvikling, der har været både udfor-
drende, spændende og krævende med mange opgaver. Det har været en 

kæmpe oplevelse, som jeg absolut ikke ville have været foruden. 
Tak for disse mange år. 

 
Tak til tidligere og nuværende bestyrelsesmedlemmer og ikke mindst tak til 

Finn Grønning for en kæmpe indsats.  
Jeg var så heldig, at jeg selv fandt ham som emne til bestyrelsen ved en gene-

ralforsamling for mange år siden. 

 
Den fremtidige bestyrelse ønskes god vind fremover.  

Gå positivt og aktivt til opgaverne, der venter uden tvivl mange oplevelser og 
udfordringer, som I og foreningen på mange måder vil få gavn af. 

 
Til medlemmerne af Bredballe Antennelaug. Tak for tilliden. Uden Jer ville det 

hele slet ikke kunne lade sig gøre at fungere som en medlemsejet forening. 
  

Bak også fremover op om Jeres bestyrelse i Bredballe Antennelaug, når der er 
valg til bestyrelsen vær aktiv og tilbyd jer gerne som suppleant og/eller besty-

relsesmedlem. Kontakt Stofa eller bestyrelsen, såfremt det måtte være pro-
blemer med internet- og Tv-signaler fremfor brok via Facebook, der i sig selv 

ikke fører til en konstruktiv løsning.  
TAK og med venlig hilsen Bjarne Christensen 
 


